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Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering en wenst iedereen een gezond en voorspoedig 2022. 
Hij hoopt op een goed jaar met vruchtbare samenwerking en vertrouwen. Hij herinnert 
aan het historische moment van het aantreden van kabinet Rutte 4. Vorig jaar vond de 
eerste bijeenkomst van 2021 plaats; de nieuwjaarstoespraak van toen kan dit jaar 
opnieuw worden gebruikt. De focus ligt op ruimte creëren voor bestaande 
ontwikkelingen in de domeinen Vrije Tijd, Dagbesteding/Werk, en samenwerking op 
woningniveau via locatie-overleggen. Hij meldt het vertrek van Bert de Lange en de 
komst van een interim regiodirecteur, en de start van de procedure voor de werving van 
een vaste regiodirecteur. Yvonne Boog is uitgenodigd om te spreken over corona, mede 
vanwege signalen en vragen van verwanten en leden van de raad. De agenda wordt 
vastgesteld. 

 

Mededelingen/vragen Regiodirecteur 

Wilma (interim regiodirecteur) wenst iedereen het beste voor 2022 en blikt terug op een 
bijzonder jaar door corona. Ze benadrukt dat een professionele werkwijze en goede 
vastlegging belangrijk zijn om minder afhankelijk te zijn bij een wisseling van 
leidinggevenden. 

1. **Overlast heien**: Er is geen stille methode van heien mogelijk op het landgoed door 
de IJssel en drassigheid van de grond, dus wordt de normale methode gebruikt. 

2. **Status plan nachtzorg**: Voorstel om Jacobine in februari of maart uit te nodigen 
om de Regioraad bij te praten (actie WP). 

3. **Stand van zaken regio OV en plan van aanpak**: 

   - **Corona**: De regio is sinds twee weken in kleurcodering groen, zonder nieuwe 
grote uitbraken. Voor kerst waren er knelpunten bij de IZ-woningen, maar nu is er een 
daling in het aantal besmettingen. De Omikron-variant heeft nog geen zichtbare impact 
in de regio. 

   - **Personeelsveranderingen**: Roos Voskamp vertrekt per 1 februari. Marrieloe Ars en 
Erik Hafkamp nemen waar tot de start van vaste managers. 

   - **Dagbesteding op maat**: WP en managers DB hebben vragen schriftelijk 
beantwoord en samenhang verduidelijkt. AB zal de beantwoording doorsturen aan de 
delegatie van de Regioraad voor verdere planning (actie AB). 

   - **Pilot recruitment en verzuimaanpak**: Info volgt na analyse-uitkomsten (actie WP). 



   - **Proces jaarplan Oost-Veluwe**: Het regiojaarplan wordt geagendeerd voor 
februari/maart 2022 (actie WP). 

   - **Procedure werving managers/waarneming**: JT en JTA hebben zich aangemeld; de 
Regioraad stemt af wie in welke procedure deelneemt. 

Mededelingen/vragen Regioraad 

1. **Extra data (thema) Regioraad**: Data toegevoegd op 14 februari en 18 juli. 

2. **Opschoning actielijst**: Iedereen beoordeelt zijn/haar actiepunten op relevantie en 
mailt naar MD (actie: allen). De lijst wordt gecontroleerd en voorzien van data en status. 

Concept-notulen d.d. 22 november 2021 

Iedereen levert digitaal op- en aanmerkingen aan bij Monique voor het eerstvolgende 
overleg (actie: MD). 

Corona: stand van zaken met Yvonne Boog 

Yvonne Boog bespreekt de corona-maatregelen en hun impact. Zozijn volgt landelijke 
richtlijnen van het RIVM, Verenso, en de VGN. Ze legt uit hoe isolatie en quarantaine 
worden toegepast binnen Zozijn, afhankelijk van de situatie per locatie. 

Rondvraag 

-  Mededeling dat MD alleen het formele deel notuleert; Regioraad notuleert het 
informele deel zelf. 

-  Vraag naar de uitval van een noodstroomaggregaat bij Zozijn (actie: check WP). 

-  Vraag naar de status van locatie-overleggen in 2021 (actie: MD). 

 

Sluiting 


